
Protokół Nr 11/2014
z obrad sesji Rady Gminy Rokietnica

odbytej w dniu 10 grudnia 2014 r.
sala narad Urzędu Gminy Rokietnica

Ad. 1. Otwarcie obrad sesji.
Obrady II sesji Rady Gminy Rokietnica otworzył o godz. 9. Przewodniczący Rady
Gminy Jerzy Kondrat, który powitał radnych i gości uczestniczących w obradach.
W obradach sesji uczestniczyli: radni Rady Gminy Rokietnica
Wójt Gminy Rokietnica - Bożena Gmyrek
Sekretarz Gminy - Władysław Skupień
Skarbnik Gminy - Magdalena Skupień -Jurkiewicz
Sołtys Tuligłowy - Marian Mazurek
Lista obecności gości załqcznik nr 1do protokołu

Ad. 2. Stwierdzenie prawomocności obrad sesji
Stan osobowy Rady Gminy liczy 15 radnych, Przewodniczący Rady oświadczył,
że zgodnie z listą obecności w sesji uczestniczy 15 radnych co stanowi quorum
pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał (lista obecności stanowi zał.
nr 2 do protokołu).

Ad. 3. Przedstawienie porządku obrad sesji i rozpatrzenie wniosków
dotyczących porządku obrad.
Porządek obrad sesji przedstawiał się następująco:
1. Otwarcie obrad sesji, powitanie radnych i gości .
2. Stwierdzenie prawomocności obrad.
3. Przedstawienie porządku obrad.
4. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia liczby Wiceprzewodniczących Rady.
5. Wybór Wiceprzewodniczących Rady:

a) powołanie komisji skrutacyjnej,
b) przedstawienie zasad wyboru Wiceprzewodniczących Rady,
c) zgłoszenie kandydatów na Wiceprzewodniczących Rady,
d) przeprowadzenie głosowania,
e) przedstawienie protokołu z głosowania,
f) podjęcie uchwały stwierdzającej wybór Wiceprzewodniczących Rady.

6. Podjęcie uchwał w sprawie ustalenia liczby, rodzaju i składu osobowego
komisji Rady.

7. Wybór Komisji Rewizyjnej.
8. Wybór komisji stałych Rady.



9. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy na
2014 rok.

10. Zapytania i wolne wnioski.
11. Zakończenie obrad sesji.

Po przedstawieniu porządku obrad Przewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem
o ewentualne zmiany do tego porządku.
Jako pierwszy głos zabrał radny Władysław Niemczycki, który odniósł się do
punktu 10 porządku obrad zadając pytanie: jak ma być rozpatrywany projekt
uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2014 r. skoro radni nie
otrzymali projektu tej uchwały, przypomniał również, że nowi radni nie znają
budżetu gminy na 2014 rok.
Wójt Gminy Pani Bożena Gmyrek odpowiadając na to pytanie wyjaśniła, że
wprowadzenie zmian do budżetu gminy podyktowane jest między innymi
decyzją Ministerstwa Edukacji zwiększającą subwencję oświatową na
wyposażenie świetlic i pomoce dydaktyczne. Ponieważ decyzja przyszła w
ostatniej chwili, dlatego radni nie otrzymali projektu uchwały w sprawie
wprowadzenia tych zmian wraz z zaproszeniami na sesję.
Jeżeli zaś chodzi o budżet z 2014 r. zostanie on przedrukowany i przekazany
nowym radnym w najbliższym czasie.
Radny Niemczycki uznał wyjaśnienia z wystarczające.

Ad. 4. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia liczby Wiceprzewodniczących
Rady Gminy.
Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Kondrat przypomniał zasady ustawowe
wyboru wiceprzewodniczących Rady a mianowicie: "art. 19 ust. 1 ustawy o
samorządzie gminnym stanowi, ze Rada Gminy wybiera za swego grona od 1
do 3 wiceprzewodniczących bezwzględną większością głosów w obecności co
najmniej połowy ustawowego składu Rady w głosowaniu tajnym, natomiast
§16 punkt 2 Statutu Gminy Rokietnica stanowi, że do wewnętrlnych organów
Rady należy 2 wiceprzewodniczących".
Projekt uchwały w sprawie ustalenia liczby wiceprzewodniczących Rady
przedstawiła Marta Kowalska.

Rada Gminy Rakietnica w obecności 15 radnych uczestniczqcych w obradach
sesji podjęła jednogłośnie uchwałę Nr 11/2/2014 w sprawie uchwalenia liczby
Wiceprzewodniczących Rady Gminy Rakietnica - uchwała stanowi załqcznik nr 3 do
niniejszego protokołu.



Ad. 5. Wybór wiceprzewodniczących Rady:
aj wybór komisji skrutacyjnej

Przewodniczący Rady poinformował, że wybory przeprowadzi trzyosobowa
komisja skrutacyjna powołana ze składu Rady, a członkowie komisji nie mogą
kandydować na wiceprzewodniczących Rady.

Do składu komisji skrutacyjnych zgłoszono następujących radnych:
1. Kazimierz Wojtowicz - nie wyraził zgody na kandydowanie
2. Władysław Strzelec - wyraził zgodę na kandydowanie
3. Augustyn Mikłasz - wyraził zgodę na kandydowanie
4. Kazimierz Bała - wyraził zgodę na kandydowanie
W tym stanie rzeczy Radajednogłośnie powołała 3 osobowa komisję
skrutacyjną w składzie:
1. Władysław Strzelec
2. Augustyn Mikłasz
3. Kazimierz Bała

b) zgłoszenie kandydatów na wiceprzewodniczgcych Rady

Zgłoszono następujących radnych jako kandydatów na wiceprzewodniczących:
1. Wiesław Koniuszy wyraził zgodę na kandydowanie
2. Edward Jakubas nie wyraził zgody na kandydowanie
3. Jan Karuś nie wyraził zgody na kandydowanie
4. Stanisław Drzymała nie wyraził zgody na kandydowanie
5. Kazimierz Wojtowicz - wyraził zgodę na kandydowanie
6. Józef Bańcarz nie wyraził zgody na kandydowanie
Więcej kandydatów nie zgłoszono.

ej przeprowadzenie głosowania

Komisja skrutacyjna ukonstytuowała się a przewodnictwo w komis]i objął radny
Kazimierz Bała.
Nim komisja skrutacyjna przystąpiła do pracy Przewodniczący Rady przedstawił
zasady wyboru wiceprzewodniczących Rady a mianowicie:
II W celu dokonania wyboru Wiceprzewodniczących Rady, radni otrzymają
karty do głosowania opatrzone pieczęcią Rady Gminy z wypisanymi
nazwiskami kandydatów. Wybór będzie polegał na postawieniu znaku "x" w
kratkach po prawej stronie obok 2 nazwisk kandydatów, którym oddajemy
swój głos.



Za głos nieważny uważa się ten, na którym postawiono więcej niż 2 znaki "x"
w kratkach po prawe] stronie, postawiono znaki "x" w innym miejscu niż
kratki po prawej stronie lub nie postawiono znaku x w żadnej kratce".

Rada Gminy przyjęła jednogłośnie zasady wyboru Wiceprzewodniczących Rady,
a komisja skrutacyjna przeprowadziła głosowanie tajne.

ej przedstawienie protokołu z głosowania

Przewodniczący komisji skrutacyjnej Kazimierz Bała przedstawił protokół z
głosowania - załącznik nr 4 do protokołu.
Karty do głosowania stanowią załącznik nr 5 do protokołu.

t) podjęcie uchwały stwierdzającej wybór wiceprzewodniczących Rady

Rada Gminy przy obecności 15 radnych podjęła jednogłośnie uchwałę
Nr 11/3/2014 w sprawie wyboru Wiceprzewodniczących Rady Gminy Rokietnica
- uchwała stanowi załącznik nr 6 do protokołu.

Ad. 6. Podjecie uchwały w sprawie ustalenia liczby, rodzaju i składu
osobowego komisji Rady.

Przewodniczący Rady przedstawił zapisy ustawy stanowiące o wyborze komisji
stałych Rady, a mianowicie: "sprawą obligatoryjną wynikającą z art. 18 a ust. 1
ustawy o samorządzie gminnym jest powołanie komisji rewizyjnej, natomiast
art. 21 ust.1 tejże uchwały ustawy mówi że Rada Gminy może powołać
komisje stałe do wykonywania określonych zadań, ustalając ich skład
osobowy i przedmiot działania.
Statut Gminy Rokietnica w § 17 w pkt 1 określa, że Rada Gminy powołuje 3
stałe komisje:
1. Rewizyjną,
2. Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego,
3. Oświaty, Kultury, Sportu i Porządku Publicznego".

Rada Gminy w obecności 15 radnych podjęła jednogłośnie uchwałę
Nr 11/4/2014 w sprawie rodzaju i składu liczbowego komisji stałych Rady
Gminy - uchwała stanowi załącznik nr 7 do protokołu.

Ad. 7. Wybór Komisji Rewizyjnej.
Przewodniczący Rady przypomniał, że w myśl art. 14 ustawy o samorządzie
gminnym wybór komisji zostanie dokonany w głosowaniu jawnym.



Do składu osobowego Komisji Rewizyjnej zostali zgłoszeni następujący
kandydaci:
1. Augustyn Mikłasz - wyraził zgodę na kandydowanie
2. Józef Bańcarz . - nie wyraził zgody na kandydowanie
3. Józef Sykała - nie wyraził zgody na kandydowanie
4. Janusz Skupień - nie wyraził zgody
5. Jan Karuś - nie wyraził zgody
6. Kazimierz Bała - nie wyraził zgody
7. Edward Balicki - nie wyraził zgody
8. Edward Jakubas - nie wyraził zgody
9. Władysław Niemczycki - nie wyraził zgody
W tym stanie rzeczy Przewodniczący Rady ogłosił 10 min. przerwę w obradach.
Po wznowieniu obrad głos zabrał radny Edward Jakubas, który stwierdził, że
skoro wybór Komisji Rewizyjnej jest sprawą obligatoryjną, to nie może być tak,
że żaden radny nie chce w niej pracować. Społeczeństwo gminy wybrało na
radnych ludzi odpowiedzialnych nie po to, by w Radę się bawili, tylko po to, by
w niej dla tego społeczeństwa pracowali.
Radny Edward Jakubas stwierdził również, że nie chce wprowadzać do Rady
żadnych podziałów, ale w tej sytuacji zaproponował, aby w skład Komisji
Rewizyjnej weszli przedstawiciele dwóch komitetów wyborczych, które mają
najwięcej kandydatów w składzie Rady. I tak Komitet Wyborczy Polskie
Stronnictwo Ludowe ma 6 radnych, dlatego 2 zostanie zgłoszonych do składu
Komisji Rewizyjnej. Radny Augustyn Mikłasz został już zgłoszony i wyraził zgodę
na kandydowanie, kolejnym będzie radny Józef Sykała, który również wyraził
zgodę na kandydowanie.
Komitet Wyborczy Wyborców Na RzeczRozwoju Gminy Rokietnica ma w
składzie Rady 7 radnych w związku z tym 3 kandydatów tego komitetu winno
wejść do składu Komisji Rewizyjnej, co zdaniem mówcy rozwiązałoby problem
jej powołania.
Rada przystała na ta propozycje i do składu Komisji Rewizyjnej zgłoszono
następujących kandydatów:
1. Wiesław Stysiał
2. Władysław Strzelec
3. Józef Bańcarz, którzy wyrazili zgodę na kandydowanie.
W związku z tym, że został zgłoszony skład osobowy Komisji Rewizyjnej i
zgłoszeni kandydaci potwierdzili wolę pracy w tej komisji Rada Gminy
przystąpiła do głosowania uchwały stwierdzającej wybór Komisji Rewizyjnej.

Rada Gminy Rokietnica w obecności 15 radnych podjęła jednogłośnie uchwałę
Nr 11/5/2014 w sprawie wyboru Komisji Rewizyjnej - uchwała stanowi załqcznik nr
8 do protokołu.



Ad. 8. Wybór pozostałych komisji Rady.
Do składu Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Porządku Publicznego zostali
zgłoszeni następujący radni:
1. Edward Jakubas - wyraził zgodę na kandydowanie
2. Stanisław Drzymała - wyraził zgodę
3. Edward Balicki - wyraził zgodę
4. Wiesław Koniuszy - wyraził zgodę
5. Kazimierz Wojtowicz - wyraził zgodę
6. Kazimierz Bała - nie wyraził zgody
7. Jerzy Kondrat - nie wyraził zgody
Radny Edward Jakubas zadał następujące pytanie: czy radny może pracować w
dwóch komisjach?
Odpowiedzi udzieliła Pani Wójt stwierdzając, że jest taka możliwość.

Do składu komisji Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego zostali zgłoszeni
następujący kandydaci:
1. Kazimierz Bała
2. Jerzy Kondrat
3. Janusz Skupień
4. Jan Karuś
5. Władysław Niemczycki

- wyraził zgodę na kandydowanie
- wyraził zgodę na kandydowanie
- wyraził zgodę
- wyraził zgodę
- wyraził zgodę

W związku z tym, że składy osobowe komisji zostały zgłoszone i kandydaci
wyrazili chęć pracy w komisjach, Rada Gminy przystąpiła do głosowania nad
uchwałą w sprawie wyboru komisji stałych Rady Gminy.

Rada Gminy Rokietnica w obecności 15 radnych podjęła jednogłośnie uchwałę
Nr 11/6/2014 w. sprawie wyboru komisji stałych Rady Gminy - uchwała stanowi
załqcznik nr 9 do protokołu.

Ad. 9. Podjecie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy na
2014 rok.

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy Magdalena Skupień - Jurkiewicz.
Wyjaśnienia dotyczące wprowadzenia zmian budżecie gminy w 2014 roku
przedstawiła Wójt Gminy Bożena Gmyrek. Zmiany te podyktowane są
koniecznością zwiększenia środków finansowych na zadania związane z
remontem zestawu hydroforowego na pompowni ścieków wTuligłowach,
doposażenie świetlic szkolnych, które pracują w ramach projektu "Aktywna
świetlica" do 30 marca 2015 r. (w następnej kolejności będą pisane wnioski o



kontynuacje tego projektu), zakup mundurów i węży dla jednostek OSP,zakup
pomocy dvdaktvcznvch do szkół.

Wobec braku uwag i głosów w dyskusji Rada Gminy przystąpiła do głosowania
projektu uchwały.

Rada Gminy Rokietnica w obecności 15 radnych podjęła jednogłośnie uchwałę
Nr 11/7/2014 w sprawie wprowadzenia zmian do budżetu gminy na 2014 rok -
uchwała stanowi załącznik nr 10do protokołu.

Ad. 10. Zapytania i wolne wnioski.
Radny Jan Karuś zwrócił się z pytaniem: dlaczego w porządku obrad sesji nie
przewidziano punktu nt. ukonstytuowania się komisji. Zdaniem radnego to, że
komisje zostały wybrane nie oznacza, że są już ukonstytuowane.
Odpowiedzi udzielił Przewodniczący Rady który stwierdził, że komisje
ukonstytuują się na swoich pierwszych posiedzeniach, a uchwała o wyborze
Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej zostanie podjęta na najbliższej sesji.
Kolejny temat poruszony przez radnego Jana Karusia to wykonanie ścieżki do
szkoły w Tapinie od strony świetlicy.
Zdaniem radnego taką ścieżkę można wykonać tanim kosztem przy pomocy
pracowników do robót publicznych, a płytki na pewno na terenie gminy się
znajdą. Będzie to ułatwienie dla dzieci, które jak na razie do szkoły chodzą po
błocie.
Wójt Gminy zapewniła, że jutro gdy nie będzie mrozu zostaną skierowani
pracownicy do prac przy budowie tej ścieżki.
Radny Edward Jakubas zgłosił na piśmie wniosek w sprawie wprowadzenia do
budżetu gminy na 2015 rok zadania polegającego na uzupełnieniu oświetlenia
ulicznego w tzw. "Majczynej ulicy".
Wniosek został zgłoszony w trybie art. 23 ust. 1 ustawy o samorządzie gminnym
- wniosek stanowi załącznik nr 11do protokołu.
Drugi wniosek zgłoszony przez radnego Edwarda Jakubasa dotyczył
przedstawienia na następnej sesji Rady informacji nt. "akcji zima".
Chodzi o zimowe utrzymanie dróg wiejskich i gminnych.
Następnie radny Jakubas zwrócił się z prośbą do radnych członków PSLo
pozostanie po zakończeniu obrad sesji na krótkie spotkanie.
Radny Władysław Niemczycki przedstawił wniosek na piśmie - wniosek stanowi
załącznik nr 12 do protokołu W sprawie zabezpieczenia w budżecie gminy środków
finansowych na zadanie polegające na regulacji stanu prawnego drogi gminnej
od Warzochy Ryszarda do Tapina.
Wniosek zgłoszony w trybie art. 23 ust. 1 ustawy o samorządzie gminnym.
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Wójt Gminy odpowiadając na przedstawione wnioski poinformowała, że na
wnioski te zostaną skierowane do pracowników merytorycznie
odpowiedzialnych za te zagadnienia, natomiast jeśli chodzi o zimowe
utrzymanie dróg i-chodników to przedstawia się ono następująco: został
sporządzony harmonogram zimowego utrzymania chodników na terenie gminy,
według którego pracownicy do robót publicznych wykonują te zadanie i są
odpowiedzialni za stan nawierzchni chodników przez okres zimy - załqcznik nr 12
do protokołu.
Jeżeli zaś chodzi o utrzymanie zimowe dróg gminnych, to na to zadanie został
ogłoszony przetarg. Zgłosiło się dwóch oferentów tj. Andrzej Czwakiel z
Tuligłów i Bogusław Potoczny z Tapina i z nimi zostały podpisane umowy w
których zawarty jest między innymi harmonogram zimowego utrzymania dróg.
Każdorazowe posypywanie i odśnieżanie dróg musi być uzgodnione z sołtysami
poszczególnych wsi lub z urzędem gminy.
Dokumenty związane z realizacją tego zadania są dostępne u pracownika
merytorycznie odpowiedzialnego za to zadanie.
Radny Edward Jakubas wyjaśnienia Pani Wójt uznał za wystarczające i
zrezygnował ze złożenia tej informacji na następnej sesji.
Ponadto Pani Wójt poinformowała, że od 22 grudnia br. zostanie uruchomiony
gabinet stomatologiczny, który prowadzić będzie pani Anna Koralewicz - Bober.
W przyszłym tygodniu w Rokietnicy zacznie funkcjonować stacja paliw, na razie
będzie sprzedawany gaz, a w nieco późniejszym terminie pozostałe paliwa.
Znajdzie tam pracę 2 osoby z terenu gminy.
Zostanie wykonana przebudowa oświetlenia ulicznego najpierw wTuligłowach
i Czelatycach, a następnie w Rokietnicy.
Ponadto Pani Wójt zasygnalizowała temat dotyczący uporządkowania działki po
Zofii Gnap. Na obecną chwilę jest to działka Skarbu Państwa, natomiast w
starych dokumentach istnieje 4- ch właścicieli. W tym stanie rzeczy trudno jest
po pożarze tę działkę uporządkować.
Radny Józef Sykała zwrócił się z pytaniem: jaka będzie częstotliwość pracy
sprzętu do zimowego utrzymania dróg.
Odpowiedzi udzieliła Pani Wójt.
Radny Jan Karuś zwrócił się do członków komisji oświaty o rozpatrzenie
możliwości zmniejszenia liczby dyrektorów szkół na terenie gminy.
W związku z bardzo małą ilością dzieci w niektórych szkołach może jeden
dyrektor obsłużyłby trzy szkoły. Jak do tej pory np. niszczeją domy nauczyciela,
nikt się nimi nie zajmuje i jak widać dyrektorzy mają duży bałagan w tej i w
innych kwestiach.
Radny Jan Karus uznał, że będzie to zadanie na przyszłość dla Komisji Oświaty.



Sekretarz Gminy Władysław Skupień przypomniał radnym o konieczności
składania oświadczeń majątkowych.
Przewodniczący Rady zaproponował, aby komisje zorganizowały swoje
posiedzenia jeszcze przed świętami.

Ad. 11. Zakończenie obrad sesji
O godz. 1130 Przewodniczący Rady wobec wyczerpania porządku obrad w
całości zamknął obrady II zwyczajnej sesji Rady Gminy Rakietnica VII kadencji.

Protokołowała:

Marta K7)!,; PRZEW
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